



Fashionable Climbing Helmet

the color of top PC shell and Bottom PC shell will up to you ($\cong \nabla \cong$)



CE Certificate
Size:M/L(53-63)cm
Weight:290g



Multi color customization

Double In-Mold

ULTRA LIGHT



Website: <http://www.aurorasport.com>

Professional rock climbing helmet



AU-M02



DOUBLE IN-MOLD CONSTRUCTION

It places impact-resistant EPS foam on the inside of the helmet which is then surrounded by a durable polycarbonate outer shell for strength and puncture resistance.





HEAD LOCK ADJUSTMENT

Quick release heading system, made by Nylon material.



SOFT WASHABLE PADS

Ergonomic interior padding for comfort and durability





ABS material, very easy to hold the lamp.

[illegible]

Tree care

如何選擇適合自己的頭盔：

如何選擇頭盔：

如何選擇適合自己的頭盔？如何選擇適合自己的頭盔？如何選擇適合自己的頭盔？

如何選擇頭盔

如何選擇適合自己的頭盔？如何選擇適合自己的頭盔？如何選擇適合自己的頭盔？

如何選擇頭盔：

如何選擇適合自己的頭盔？condierably 如何選擇適合自己的頭盔？如何選擇適合自己的頭盔？

Helmet Shape 101



European Headform
An Oval shaped helmet is designed for a rider's head with a dimension which is considerably fit for Europeans.



Generic headform
A generic headform helmet is designed for a rider's head with a dimension which is slightly longer front-to-back than its side-to-side measurement.



Asian headform
A Round shaped helmet is designed for a rider's head with a dimension which is condierably fit for Asians.

如何選擇頭盔

如何選擇適合自己的頭盔？如何選擇適合自己的頭盔？如何選擇適合自己的頭盔！如何選擇適合自己的頭盔？如何選擇適合自己的頭盔 & 如何選擇適合自己的頭盔！如何選擇適合自己的頭盔？如何選擇適合自己的頭盔！



品質保証: ISO9001認証取得 CE 認証取得 環境配慮型製品 安全な製品 信頼性の高い製品 長寿命製品 低コスト製品 高品質製品 高信頼製品 高耐久製品 高効率製品 高生産性製品 高品質製品 高信頼製品 高耐久製品 高効率製品 高生産性製品

1



በጥቅም ላይ የዋለው የጥናት ዓመት 15 ዓመታት በጥናቱ ውስጥ R & D ስራዎችን በጥንቃቄ የሚመለከቱትን ስራዎችን በመለየት የሚያስፈልጉትን መረጃዎችን ያስቀመጥናል።



Eps raw material
by different density



In-mold producing process



Plastic injection workshop



Installed counters

[illegible]

SHIPPING

